
Referat bestyrelsesmøde  22.8.24 i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Beststyrelses medl: Karina Hansen

Best.Suppl: Kristina Myhle Ambus

Sekretær: Tinni Meier Engli


Fravær : Best.suppl : Fritz Bennedbæk


 


1. Godkendelse af sidste referat

Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Intet nyt andet end vi kort gennemgår nyhedsbrevet fra hovedklubben.


3. Nyt fra kasseren & BHU 


Fra kasseren. Økonomien er god men vi skal tænke over hvad der bruges penge på så vi er sikre 
på de mange gode ideer der bliver brugt penge på også er nødvendige og bliver brugt.


BHU: 61 indskrevne til efterårssæsonen.

Der sker en masse  i efteråret: væsentest 15.9,prøver 21.9,UHP 11.10 udover det er der ved at 
blive planlagt en prøve sidst i november samt en avlskåring kort tid efter.

Afslutning på efterårssæsonen meldes ud så snart datoer på prøve og avlskåring er på plads.


4. Hvalpebanen

Fritz skulle undersøge nærmere med hensyn til indhegning af hvalpebanen, Vibe høre med ham 
hvor langt han er.


5. Evaluering af MixMatch

Det virkede til der var rigtig god stemning hele vejen rundt og at det var en succes, der var lidt 
ventetid ved nogle poster men det kan ikke helt undgåes.

Fritz beskrivelse af hundene var populær.


6. Lys  i Lunden

Er i fuld gang.


7. Kursus foreslag ( relation til din hund)

Der bliver talt om et kursus med hovedemne hvordan får man en god relation til sin hund og 
hvordan det på en positiv måde kan gavne træningen.

Snakken falder på at kontakte Frederik Steen for at høre hvad han skal ha` for at komme og 
undervise i kredsen. Frederik Steen er både dommer,schæfer ejer og adfærdsbehandler.

Tinni undersøger.


8. Bolde

Der mangler medium bolde uden magnet - Lars ser på det


9. Køkken / indkøb




Karina undersøger med en konto i nemlig. Hvad der ellers mangler af småting holder bestyrelsen i 
fællesskab øje med. Tinni står for hånd & wc papir.

10. Eventuelt

Der er kommet en forespørgsel på en ny støvsuger, den afprøves og vi bliver enige om den virker 
helt fint.


Græsholdet ønsker høreværn til når de slår græs, man kan få et par til 399,- med Bluetooth hos 
jem & Fix. Lars og Karina undersøger nærmere.


Der bliver indkøbt en nøgleboks til græsslåmaskine nøglerne og Lars tjekker op hvem der har 
nøgler til hvad.


Der ønskes mere fokus på C - lydighed da det er er vigtigt element i C - arbejde men ikke rigtig 
bliver praktiseret.

Vi vil høre med Stefan om han har lyst til at hjælpe med dette.


Efter mødet blev Stefan spurgt og han vil gerne hjælpe men ønsker at afholde undervisning først 
så alle får samme information inden man eventuelt går på banen. Det er vi helt enige i.

BHU vender tilbage med mere info når det er på plads med dato osv da der samtidig ønskes et 
figurant møde.


Udover prøver vil der i efterår og vinter også være den årlige mørke tur i Dyrehaven (dato 
kommer ) samt flæske dag på Ganløsekro som er lagt 26.11.24  samt meget mere…..


11. Dato for nyt møde

10.10.24 kl 18.00 i kredsen 





